
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Stads- en informatieronde 
Onderwerp  Terrasverordening 

Datum Behandeling  17 december 2019 

Portefeuillehouder  Burgemeester Penn- te Strake 

Aanwezig  Ca. 50 inwoners en belanghebbenden, burgemeester Penn- te Strake, enkele 
ambtenaren w.o. dhr. Van de Weerdt en mevr. Houben, woordvoerders en enkele 
andere raads- en burgerleden. 

Woordvoerders  Fokke (PvdA), Pas (D66), Willems (SPM), Severijns (VVD), Maassen (Groep Maassen), 
Van Thor (SAB), Gerats (SP), Betsch (PVV), Smeets (PVM), Gilissen (50PLUS), Heine 
(CDA), Lurvink (Groep Alexander Lurvink), Passenier (GroenLinks). 

Voorzitter  Van der Gugten 

Secretaris  Vroemen 

Samenvatting en 
afspraken  

Van deze ronde is een beeld- en geluidsbestand gemaakt dat toegankelijk is in het 
raadsinformatiesysteem.  
 
De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en geeft een inleiding van 
de bijeenkomst. Aansluitend presenteert dhr. Van de Weerdt (casemanager horeca 
gemeente Maastricht) de belangrijkste elementen van de voorgestelde verordening.    
 
Na deze introductie is er gelegenheid om vragen te stellen en het gesprek aan te gaan. 
Er wordt door woordvoerders, inwoners en belanghebbenden gesproken over o.a. het 
systeem van verdeling van de vergunningen, gebruikte criteria, het gelijkheidsbeginsel, 
jurisprudentie, alternatieven voor het toepassen van de loodlijn, gevelterrassen, 
betrokkenheid van bewoners, maatwerk, mogelijkheden om rekening te houden met 
de economische belangen van ondernemers, de duur waarvoor vergunningen worden 
verleend, de situatie op het OLVPlein en op het Cörversplein, eisen m.b.t. toiletten, 
terrasverwarming, wens om terrassen het hele jaar door te gebruiken, gebruik van 
terrassen door mensen met een beperking, al dan niet instandhouden van het 
bestendigingsgebied, verschillende eisen en mogelijkheden voor ondernemers m.b.t. 
natte en droge horeca. Verder vraagt een aantal woordvoerders zich af of de raad ook 
een rol zou moeten spelen bij het meegeven van kaders bijvoorbeeld m.b.t. 
terrasverwarming.  
 
Mevrouw Houben (gemeente Maastricht) beantwoordt de meeste vragen. Op een 
aantal vragen zal nog schriftelijk worden gereageerd, te weten m.b.t.: 
bevoegdheidsverdeling tussen raad en college, jurisprudentie over verdeling schaarse 
vergunningen, mogelijkheden m.b.t. meewegen economisch belang, hoe tot loodlijn 
als criterium gekomen en welke alternatieven zijn afgevallen en waarom. Ook zal nog 
een ‘was-wordt’ lijst m.b.t. de oude en de nieuwe regeling aan de raad worden 
gezonden. 
 



 

 

 

 

 

 

Aan het einde van de bijeenkomst dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun 
bijdrage. Hij geeft aan dat de raadsronde op 21 januari zal plaatsvinden en sluit de 
bijeenkomst.   

Toezeggingen  De portefeuillehouder zegt toe dat een aantal vragen (inzake bevoegdheidsverdeling 
tussen raad en college, jurisprudentie verdeling schaarse vergunningen, meewegen 
economisch belang, hoe tot loodlijn als criterium gekomen en welke alternatieven zijn 
afgevallen en waarom) schriftelijk zullen worden beantwoord.  

Verder zegt de portefeuillehouder toe dat een ‘was-wordt’ lijst m.b.t. de oude en de 
nieuwe regeling aan de raad zal worden gezonden. 

 
Rondebriefje Stadsronde 
 

Onderwerp Terrasverordening 

Datum 17 december 2019 

Portefeuillehouder Burgemeester Penn-te Strake 

Programmanummer 0 Bestuur en ondersteuning 

Behandelend ambtenaar JM van den Bergh 
Telefoonnummer: 043-3504592 
Hanneke.van.den.Bergh@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

Tijdens deze stadsronde wordt een korte toelichting gegeven over de 
voorgestelde regels in de Terrasverordening. Daarna kunnen 
horecaondernemers of andere belanghebbenden hun visie hierover delen met 
de raadsleden. 

Vorm bijeenkomst Stadsronde 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De raad 

Verloop voorgaande 
proces 

In de maanden juni en juli 2019 is een enquête voor horecaondernemers 
opgesteld om hun visie bekend te maken over de huidige regels ten aanzien 
van terrasvoering. De resultaten van de enquête zijn op 7 oktober 2019 
besproken met de horecaondernemers. Uit de resultaten van de enquête en de 
bespreking met de horecaondernemers is naar voren gekomen dat de 
horecaondernemers meer maatwerk willen en zich meer willen differientiëren 
van hun collega’s. Het voorstel voor de verdeling van pleinterrassen zoals 
opgenomen in de Terrasverordening is met de betrokken ondernemers 
besproken op 28 oktober 2019 en op 13 november 2019. De 
enquêteresultaten zijn in oktober 2019 tevens gepresenteerd aan een 
vertegenwoordiging van Samen Onbeperkt en enkele vertegenwoordigers van 
buurtverenigingen. 

Inhoud  De bevoegdheid tot het verlenen van een terrasvergunning is op dit moment 
geregeld in de APV. De APV kent grenzen aan de mogelijkheid om terrassen 
te reguleren; de weigeringsgronden zoals opgenomen in de APV zijn te 
beperkend. Om een goede integrale afweging te kunnen maken of ergens wel 
of geen terras kan worden geëxploiteerd, is een breder toetsingskader 



 

 

 

 

 

 

gewenst. Een kader dat breder is dan het kader zoals opgenomen in de 
huidige APV. Daarbij komt dat de weigeringsgronden uit de APV ook 
onvoldoende grondslag bieden om verdeling van de pleinterrassen, zoals de 
regelgeving voorschrijft, in goede banen te leiden. Om een sluitend 
afwegingskader te realiseren, wordt voorgesteld om regels in de vorm van een 
specifieke, op maat van de gemeente Maastricht geschreven, 
Terrasverordening vast te leggen. Deze verordening voorziet in een 
transparante wijze van vergunningverlening voor terrassen in Maastricht. 

Het vaststellen van de Terrasverordening is een bevoegdheid van de 
gemeenteraad. In de Terrasverordening wordt het juridische kader geschapen 
voor regels rondom horecaterrassen. Extra aandacht is uitgegaan naar de 
regels omtrent de herverdeling van pleinterrassen. Met vaststelling van de 
Terrasverordening wordt een juridisch kader gelegd voor het verlenen van de 
terrasvergunning en voor het verdelen van pleinterrassen in een 
Terrasverordening. De uitkomst is dan het resultaat van de 
verdelingsprocedure en kan eventueel afwijken van de situatie op basis van de 
nu geldende, tijdelijke, vergunningen. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Informeren en in dialoog te gaan met de stad 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja, horecaondernemers, Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Maastricht, 
buurtverenigingen, Stichting Samen Onbeperkt 

Vervolgtraject Op 21 januari 2020 staat de raadsronde gepland. Op 28 januari 2020 staat de 
raadsvergadering gepland. 

 


